
PROTOKÓŁ NR 8/2021/2022 

POSIEDZENIA RADY RODZICÓW  

Szkoły Podstawowej im. Gustawa Zielińskiego w Skępem 

z dnia 11.04.2022 r. 

 

 

Porządek zebrania: 

 1. Sprawy organizacyjne  

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany preliminarza wydatków na rok szkolny 2021/2022. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych na nagrody konkursu EKO – MODA. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych na nagrody w ramach wydarzenia DNI SPORTU. 

5. Organizacja przygotowań do Wielkanocnej „Słodkiej Środy”. 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Sprawy organizacyjne. 

W 11 kwietnia 2022 r. odbyło się ósme spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. Gustawa 

Zielińskiego w Skępem. W spotkaniu udział wzięło 10 z 27 członków Rady. Nie stwierdzono quorum 

umożliwiające podejmowanie uchwał do tyczących wydatkowania środków finansowych będących 

przedmiotem obrad. 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany preliminarza wydatków na rok szkolny 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż z powodu braku quorum uchwała 

nie zostanie podjęta. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych na nagrody konkursu EKO – MODA. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż z powodu braku quorum uchwała 

nie zostanie podjęta. Do tej pory wpłynęły dwa zgłoszenia, prawdopodobnie będzie ich więcej. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski zaproponował, aby nagrodzić nagrodami pieniężnymi 

w wysokości 300 zł  trzy pierwsze klasy, a pozostałych uczestników nagrodzić słodyczami lub upominkami. 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwały w sprawie środków finansowych na nagrody w ramach wydarzenia DNI SPORTU. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż z powodu braku quorum uchwała 

nie zostanie podjęta. Do końca kwietnia czekamy na informację od nauczycieli wychowania fizycznego 

odnośnie ilości medali i dyplomów. Klasy IV-VIII zgodnie z informacją otrzymaną od dyrektor szkoły pani Ewy 

Jastrzębskiej są najbardziej zainteresowane wyjściem poza teren szkoły. Przewodniczący Rady Rodziców Pan 



Rafał Gołębiewski zaproponował ufundowanie voucherów w wysokości 20 zł na ucznia. Jednocześnie 

warsztaty dla klas najmłodszych mają zostać dofinansowane kwotą 500 zł. 

 

Ad. 5.  Organizacja przygotowań do Wielkanocnej „Słodkiej Środy”. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski przypomniał, iż w dniu 13 kwietnia br. odbędzie się 

kiermasz ciast pn. „Słodka środa” organizowany we współpracy ze Stowarzyszeniem „Gucio”. Każda klasa 

powinna dostarczyć trzy ciasta, które będą sprzedawane w zestawach pudełkowych z logo Rady Rodziców. 

Ciasta mogą być dostarczane do szkoły od godziny 7:00. Będą sprzedawane na stoisku zewnętrznym oraz na 

holu szkoły.  

 

Ad. 6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż wpłynęło podanie o sfinansowanie 

wyjazdu do Torunia dla klas I a i I b. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż będzie wnioskował  

o zamontowanie kamery na przejściu dla pieszych w celu zwiększenia bezpieczeństwa uczniów. 

Wiceprzewodnicząca Rady Rodziców Pani Agnieszka Leszczyńska zaproponowała sfinansowanie akcji 

„Różowa skrzynka” oraz zainicjowanie rozmów w celu uruchomienia radiowęzła szkolnego. 

 

Ad. 7. Zakończenie 

Pan Rafał Gołębiewski podziękował rodzicom na udział w posiedzeniu. Na tym zebranie zakończono.  

 

 

Protokołowała 

Agnieszka Ostrowska 

Przewodniczący Zebrania 

Rafał Gołębiewski

             ………………………………………….                                      …………………………………………          

 

 

Załączniki: 

BRAK 
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